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Ha alleber,

Ziet er goed uit. Ik vind het wel ietwat aan de terugtrekkende kant, met woorden dat er nog heel veel te doen is voor

regelmg. De nota klinkt eigenlijk als advies met doen, terwijl de mimister wel 1ets wil doen voor deze groep. Is het mogeljk
om iets meer vanuit half volle glas te kijken? Of overvraag ik dan en is dit het?

Tav afbakemng: eerder heeft de minister aangegeven long Covid zorgmedewerkers mee te willen nemen tot ede 2020.

Ook dat we meteen zeggen dat we niet kunnen afbakenen; kunnen we toch niet eerst beginnen met wat zij in haar hoofd

heeft nu? NI eindjaar en long covid. Dan dat uit gesprekken met uwv 1s gebleken dat z1j bestand niet kunnen opschonen aan

de voorkant. Dus we alternatief hebben verkend met uwv, szw.... En dan verder.

Ik mis in de planning het advies voor gesprek met minister szw. Of lees ik er over heen in de snelheid?

Ik lees vanavond graag jullie Def concept. Lukt dat?

Cp
Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

van:[EXEC @minvws.nl>

Datum: donderdag 03 feb. 2022 2:26 PM

Aan: ) BEEZ @ minvws.ol>, ECEEEEDD) BEEEDI@ minvws.ol>
Onderwerp: Nota ter besluitvorming impuls behoud langdurig zieke zorgverleners voor de zorg

Ola,

Dank!! Ik heb zelf beetje zitten pruttelen nog in het advies ©.

Lees jij dez<]JJEXIETY


